

50 Years Ago Vor 50 Jahren

Klaus Kietzmann

EAASDC Honorary Lifetime Member

The Spring Jamboree 1967 took place in Berlin from 10 till 12/03/1967. It was organized by the Dancing Bears. On every of the evenings the 298th Army Band presented a concert. The band also accompanied the Grand

March. Dancing program was offered till 23 or 24 o'clock. Time table and program were announced only in English.

Several bus tours to West and East Berlin were offered, the East tour only for military personnel in uniform.*

On the badge you see the Brandenburger Tor (most famous Berlin's landmark) and the airlift memorial (remembering the Berlin airlift with predominantly U.S. military air planes from West Germany to Berlin 1948/1949 during the blockade of West-Berlin by the GDR).

In March 1967 (following the EAASDC Badge Banner) the GATEWAY TWIRLERS RHEIN-MAIN SDC NEU-ISENBURG got member of EAASDC (until December 2012) as well as the FANCY PANTS, Wiesbaden, (until December 1970).



Die Spring Jamboree 1967 fand vom 10.-12. März 1967 in Berlin statt. Sie wurde von den Dancing Bears ausgerichtet. An jedem der drei Abende gab es ein Konzert der 298th Army Band, die auch den Grand March

begleitete. Das Tanzprogramm dauerte jeweils bis 23 bzw. 24 Uhr. Zeitplan und Programm wurden nur in Englisch präsentiert.

Mehrere Bustouren durch West- und Ost-Berlin wurden angeboten, nach Osten nur für Militärangehörige in Uniform.* Auf dem Badge zu sehen sind das Brandenburger Tor und das Luftbrückendenkmal vor dem Flughafen Berlin-Tempelhof (Es erinnert an die Luftbrücke 1948/1949 mit überwiegend US-amerikanischen Militärflugzeugen von Westdeutschland nach West-Berlin während der Berlin-Blockade durch die DDR).

*.Source/Quelle: EAASDC Archiv
Jamborees & Meetings

Im März 1967 wurden (laut EAASDC Badge Banner) sowohl die GATEWAY TWIRLERS RHEIN-MAIN SDC NEU-ISENBURG (bis Dezember 2012) als auch die FANCY PANTS, Wiesbaden (bis Dezember 1970) Mitglied der EAASDC.

